



Electronic Information Product Disclosure Record

With reference to the People's Republic of China Electronic Industry Standard SJ/T11364-2006, Marking for Control of Pollution Caused by Electronic Information Products, the following product disclosure is made:

Product Part Number: P3-80-xxxxx-xx-R

Note: the use of 'x' in the part number above refers to any and all variations.

Environmental Protection Use Period (EPUP)

This product, as referenced by the part number above, will carry a 20 year EPUP. The EPUP refers to the number of years from the date of manufacture that toxic or hazardous substances or elements contained in EIPs will not leak or mutate, under normal operating conditions, stated herein, so that the use of such EIP will not result in any severe environmental pollution, any bodily harm or damage of any assets.

The applicable use conditions under which this period is stated are;

Electrical Supply: +12 to +15 volts DC
Operating Temperature: 0 to +50 °C (product surface)
Humidity: non-condensing



Note: Except as expressly stated herein and as required under mandatory provisions of the SJ/T11364-2006, DALSA makes no representation or warranty of any kind, expressed or implied, with respect to EPUP and expressly disclaims any representations or warranties, expressed or implied, with respect to the EPUP.

Names and Contents of Toxic or Hazardous Substances or Elements in Product

Part Name	Toxic or Hazardous Substances and Elements					
	Lead (Pb)	Mercury (Hg)	Cadmium (Cd)	Hexavalent Chromium ((Cr (VI)))	Polybrominated biphenyls (PBB)	Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
PCB	X	O	O	O	O	O
Cable/Connectors	O	O	O	O	O	O
Metal Enclosure	O	O	O	O	O	O
Screws	O	O	O	O	O	O
Rubber	O	O	O	O	O	O
Image Sensor	O	O	O	O	O	O

O: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement in SJ/T11363-2006

X: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limits requirements in SJ/T11363-2006.



电子信息产品声明记录

根据中华人民共和国电子行业标准 SJ/T11364-2006- 《电子信息产品污染控制标识及要求》， 声明如下：

产品型号： : P3-80-xxxxx-xx-R

注： 在上述产品中使用“x”指代任何和所有的变量

环保使用期限（E P U P）

上述引用的产品型号将保证 2 0 年的环保使用期限。环保使用期限（E P U P）是指在正常操作条件使用电子信息产品（E I P），电子信息产品中含的有毒有害物质或元素不致发生外泄或突变，从而对环境造成污染或对人身、财产造成严重损害的期限。



在环保使用期内，产品适用的条件如下所述：

电源： + 1 2 至+15 伏直流电

工作温度： 0 至 5 0 °C （产品表面）

湿度： 非凝结

注解： 除非根据 S J / T 1 1 3 6 4 - 2 0 0 6 强制性条款要求，在本文里被明确表述外，对于环保使用期限的任何明示或暗示的陈述或保证， D A L S A 概不负责，也不会就此承担任何责任。

产品中有害、有毒物质或元素的名称及组成

零件名称	有害有毒物质或元素					
	铅 (Pb)	贡 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 ((Cr (VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯 醚 (PBDE)
印刷电路板	X	O	O	O	O	O
电缆/连接器	O	O	O	O	O	O
金属外壳	O	O	O	O	O	O
螺丝	O	O	O	O	O	O
橡胶	O	O	O	O	O	O
图像传感器	O	O	O	O	O	O
O: 表示该有毒或有害物质的含量未超过 SJ/T11363-2006 限量标准所规定的限值 X: 表示该有毒或有害物质的含量超过 SJ/T11363-2006 限量标准所规定的限值						